
MAINTAINING
維護方式

清潔噴灑頭塑膠蓋，使用 4mm六角扳手拆卸或安裝噴灑頭塑膠蓋。

1. To clean the plastic meshes cover, please using  4mm Hex Key to 
    remove the plastic meshes cover only as attached figure shown.

請勿取出內部金屬止水零件。   重新組裝內部金屬止水零件，可能導致噴槍功能失效或嚴重損壞噴槍。  

CAUTION
注意事項
1. Do not remove inner metal seal.  Reassembly the inner metal seal 
    parts may cause the sprayer to lose function or damage the sprayer.

2. Do not overtighten the plastic meshes cover when reassemble, or may damage the hex hole of plastic meshes cover.
 

重新裝置噴灑頭塑膠蓋時，請勿過度鎖緊，損壞塑膠六角內孔。
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INSTALLATION  INSTRUCTIONS
6875-9Q YES 洗滌器安裝說明

1.   Insert Rubber Washer into Hose (Option), and then connect Sprayer and 
     Angel Stop (Water supply) with Hose (Option).

     Insert Filter Gasket before assemble with Hose to stop sealing structure from 
     damaging by dirt. Filter Gasket should be cleaned and reassembled as the
     flow rate is getting down.

 將墊圈裝入噴槍蛇管並用噴槍蛇管連接供水處1/2G及噴槍.
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一定要先將濾網墊片裝入蛇管再將蛇管鎖上,以避免雜質卡於噴槍內部造成使

用失效.  如果水量變小可將濾網墊片拆下清洗後再裝上.
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